

## 承诺函

\_\_\_\_\_(“**我公司**”)特此向 Newegg 承诺完全履行 Newegg 商业条款规定的各项义务并遵守 Newegg 的各项政策。在不影响条款规定的效力和承诺的前提下，我公司明确保证如下：

- 1、 我公司保证，我公司目前在 Newegg.com/Newegg.ca/Neweggbusiness.com 所销售的商品，及未来可能需申请扩充销售的商品，均持有产品生产厂商销售许可等相关销售资质文件，且所售商品均为正品；不在 Newegg.com/Newegg.ca/Neweggbusiness.com 上展示、陈列或销售任何假冒、盗版、侵权等违规或违约的产品信息和产品。
- 2、 如果我公司销售的产品被 Newegg 认定为假冒、盗版、侵权等，我公司承诺，由此行为而给消费者和 Newegg 所带来的一切经济及其他相关损失，均将由我公司承担负责赔偿，具体赔偿方式将由 Newegg 根据美国的相关法律法规做出决定，我公司承诺将严格执行 Newegg 的处理决定。
- 3、 我公司同意并理解 Newegg 有权对在 Newegg.com/Newegg.ca/Neweggbusiness.com 上展示、陈列或销售的某些产品做出限制，并且有权不定期对限制产品的范围做调整。

特此承诺。

\_\_\_\_\_  
卖家公司全称

\_\_\_\_\_  
卖家负责人姓名

\_\_\_\_\_  
卖家负责人的邮箱及联系方式

(公章)

日期：

# Commitment Letter

\_\_\_\_\_ (the "Company") has read, understood and fulfilled the terms and conditions for Newegg international sellers. Without affecting the effectiveness of the terms and conditions, the company commits to observe the following rules.

- 1、 The company commits that the products currently listed by the company, and the expanded categories the company will apply to sell in the future are all the authentic and officially authorized by the product manufacturers. The company should provide the related documents to approve the authorization. The company will not list or sell any counterfeit, infringement, pirate products on the Newegg.com/Newegg.ca/Neweggbusiness.com.
- 2、 If the products sold by the company are verified to be counterfeit or in any other form of trademark infringement, the company is responsible to all the property damage and related lost to the customers and the Newegg. The details of the compensation will be determined by Newegg. The company promises to strictly implement Newegg's decisions on the compensation.
- 3、 The company agrees and understands that the Newegg has the right to restrict listing and selling on some of the products, and Newegg also has the right to adjust the products categories occasionally.

\_\_\_\_\_  
Company Name

\_\_\_\_\_  
Seller's Name

\_\_\_\_\_  
Contact Info

\_\_\_\_\_  
Official Seal

\_\_\_\_\_  
Date